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Scumpirea medicamentelor nu s-a resimtit, cel putin deocamdata, in bugetul Casei Asigurarilor
de Sanatate Maramures. Directorul economic al CAS Maramures, Alexandru Bondre, a declarat
ca nu sunt probleme in aprovizionarea farmaciilor si ca de la desfiintarea plafoanelor pentru
medicamentele gratuite si compensate lucrurile s-au normalizat. 

Oficialul CAS a precizat ca ”in decembrie nu s-au inregistrat cresteri valorice substantiale fata
de lunile precedente”, iar cum din noiembrie 2008 nu mai exista plafoane de cheltuieli pentru
medicamentele gratuite si compensate nici nu se mai poate vorbi de o criza. 

El a aratat ca nu s-au inregistrat cresteri de cereri pentru eliberarea de medicamente decat in
cadrul programului national de oncologie. ”A crescut consumul de medicamente specifice,
datorita faptului ca au fost aprobate o serie de cereri din partea pacientilor.

  

 Au fost onorate insa toate solicitarile si toti bolnavii au avut acces la tratament”, a spus Bondre,
care a adaugat ca in programul national de oncologie sunt incluse unele dintre cele mai scumpe
medicamente.  
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